
 

 

 

 

 

buskerud@fnf-nett.no |  Nedre Storgate 10, 3015 Drammen |  977 22 812 |  997 31 240 

organisasjonsnummer 912 888 193 |  www.fnf-nett.no/buskerud 

Styret, FNF Buskerud 

 

 

Drammen, 07.02.2022 

 

 

Tilstede:  
 

Anne-Mette Kirkemo, styreleder.  

Espen Søilen, styremedlem 2 år fra 2020 

Rune Håndlykken, DNT Drammen Omegn, styremedlem 2 år fra 2021 

Frode Løset, Ringerike O-lag, styremedlem 2 år fra 2021 

Koordinator: Kaja Høgås 

Ikke tilstede: Martin Lindal, Naturvernforbundet i Buskerud, styremedlem 2 år fra 2020.  

 

Regnskap 

Regnskapet for 2021 skulle egentlig godkjennes på møtet i dag. Regnskapsfører er dessverre ikke 

ferdig med regnskapet for FNF Buskerud, og vi må derfor vente med å godkjenne dette. Kaja sender 

styret regnskapet så snart hun har det klart, så godkjenner vi det på nytt styremøte 21. februar. Om 

det er innvendinger til regnskapet, kan dette informeres om i forkant av neste styremøte.  

 

Kjøreplan årsmøtet 2022 

Anne-Mette gjennomgår kjøreplanen for årsmøtet 2022.  

Kaja retter setningen «Styreleder godkjenner innkalling og dagsorden» til «Styret godkjenner 

innkalling og dagsorden». Kjøreplan for årsmøtet 2022 godkjennes.  

 

Styremøte 7. februar 2022 
Referat av Kaja Høgås 

http://www.fnf-nett.no/agder
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Valgkomité 

 

På årsmøtet i 2021 ble det bestemt at FNF Buskerud skal opprette en valgkomite. Organisasjonene 

skulle sende inn forslag til hvem som bø sitte i valgkomiteen, og styret ble gitt fullmakt til å ta kontakt 

med personer som har trådt ut av styret de siste årene, og høre om de ønsker å sitte i valgkomiteen 

til FNF Buskerud. Koordinator skal være sekretær for valgkomiteen. Styret skulle komme med forslag 

til instruks til valgkomiteen innen årsmøtet 2022.  

Det ble diskutert behovet for en valgkomite. Koordinator hører med andre FNF- organisasjoner om 

deres erfaringer med å ha en valgkomite, og hvilke retningslinjer de bruker.  

Følgende personer ble foreslått som aktuelle til en eventuell valgkomite (Vi må ha minst tre 

personer, og de bør gjenspeile både natur- og friluftslivsinteressene, samt være både kvinner og 

menn): Linda Verde (DNT Drammen/ Orienteringskretsen), Steinar Stueflotten (Birdlife Buskerud), 

Ingunn Våer (Kongsberg og omegn turistforening) Koordinator ringer og hører med dem.  

Hele styret (som deltok på møtet) ønsker å ta gjenvalg. Det er derfor ikke behov for en valgkomite 

innen årsmøtet 2022 dersom alle tar gjenvalg. Vi ønsker allikevel å ha en valgkomite klar.  

Koordinator hører med styremedlem Lindal om han ønsker å stille til gjenvalg. Vi må også høre med 

vara- representantene.  

 

Flere tilsluttede organisasjoner 

Koordinator hører med 4 H buskerud om de vil tilslutte seg FNF nå som ikke Viken blir noe av. 

Koordinator hadde en dialog med dem i fjor der sammenslåing av 4H- organisasjonene skulle 

besluttes først.  

 

Felles sti- og løypeplan for Hardangervidda 

Skal FNF skrive en uttalelse i samarbeid med FNF Hordaland og FNF telemark vedrørende felles sti- og 

løypeplan for Hardangervidda. Styret synes vi skal gjøre dette. Det er viktig at organisasjonene innad i 

FNF snakker godt sammen, og ikke krangler seg imellom. Sammen står vi sterkere.  

Utfordringer knyttet til grunneiere og scooterkjøring til blant annet Solheimstulen  

Det er viktig at uttalelsen vår er forskning- og faktabasert. Prøver oss på en felles uttalelse.  

 

Små lokale saker vs arealdelen i kommuneplanen.  

Viktig å være vaktbikkje på større saker. Ta tak i småplaner som er i direkte konflikt med 

kommuneplan. Ikke være redd for å ta mer kontakt med organisasjonene og høre om deres syn på 

lokale saker.  
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Hvordan er det med ny regjeringen og SFO sin mulighet til å komme med innsigelser? Har det blitt 

lettere eller verre? Vi merker oss at statsforvalteren har trukket flere innsigelser de siste årene. Prøve 

å jobbe tettere opp mot SFO og skjønne hvorfor de trekker innsigelsene sine.  

Avtalt nytt møte:  

Vi har avtalt nytt årsmøteforberedende styremøte 21. februar klokken 15:00. Det kan hende det 

holder med en time, men vi setter av to.  

 

 

 

 

 


